
Kaj pričakujemo
od mladih?

V mesecu januarju in februarju je predsed-
stvo OK ZSMS pripravilo posvete s predsedni-
ki OO ZSMS in skušalo izvedeti, kako je z
aktivnostjo mladinskih organizacij, kako so
mladi prisotni pri reševanju vsakodnevnih
vprašanj v KS, šoli in še posebej v OZD. To
široko aktivnost, ki so si jo zastavili bodo za-
ključili na konferenci v začetku marca, ko
bodo slrnili vse razprave in skušali razrcšili
vsaj nekatere probleme, s katerimi se srečujejo
mladi pri svojem delu. Kaj je glavni problem?
Najti pravega, sposobnega predsednika, ki se
mora ves žrtvovati, da kaj naredi, pridobiti
prostore za delo, finance, preseči neizkušenost,
nezainteresiranost,neinformiranost,neznanje.

Vse to so problemi, ki so jih predsedniki
navajali kot vzrok neaktivnosti, da pa bi bila
ocena še bolj jasna, bodo nekateri posveti
ponovljeni in pričakovati je, da se bodo potem
izluščili tisti glavni pereči problemi, ki so
vzrok za neaktivno, nemnožično ZSMS.

Mladince pa si ne prizadevamo dobiti le za
politično delo. Že tako se jih največj najraje
udejstvuje v društvih, kjer preko svojega inte-
resa lahko tudi kaj dosežejo, tako da moramo
interesno delo mladih še okrepiti. Skušamo
oživiti tudi delo komisij in centrov pri OK
ZSMS, žal pa pravega odziva s strani OO
ZSMS ni. Veliko mladih se ukvarja s telesno
kulturno, žal pa še nismo, kljub večkratnim
pozivom, dobili predloga, da bi kdorkoli iz
OO ZSMS, sodeloval v komisiji za telesno
kulturo pri OK ZSMS, in tako koordiniral
delo na tem področju med OO ZSMS. Pa to
ne velja le za telesno kulturo, podobno je s
komisijo za ohranjevanje revolucionarnih tra-
dicij, s centrom za MDA in s centrom za
obveščanje in propagando.

Mladi bodo do konference »premleli« svoje
lastne probleme, člani predsedstva OK ZSMS
pa bodo z obiski poizkušali oživiti delo v čim
večih OO ZSMS, tako da bo tekoče delo, ki je
sedaj zaradi neaktivnosti mnogih OO ZSMS
zaostalo, ponovno steklo.


